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Številka: 900-194/2013-3 
V Ljubljani, dne 22.10.2013 
           
             
 
 
 

 
ZAPISNIK 

 
16. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SOBOTO, 19.10.2013 ob 10. 
uri na sedeţu ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
16. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta, Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Predsedujoča je pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 9 članov, 
kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA:  Ljubo Baša, Vera Debeljak, dr. Drago Karol Golli, Katarina Juvanc 
Šinkovec, Hermina Kastelic, Jerneja Končan Babič, Vojko Perhavec, mag. Andreja Troppan, Marjan - 
Jernej Virant, Andreja Vrtačnik Kremţar. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA:  Robert Okorn, Metodij Rigler, Maja Rus, Gregor Verbinc, Gašper Ţupan. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Ţidanek - svetovalka II, SLS, MU, MOL, Tina Štupica - svetovalka III, 
SLS, MU, MOL 
 
Predsedujoča je predlagala dnevni red, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje. Ker dodatnih 
predlogov ni bilo, je dala na glasovanje PREDLOG DNEVNEGA REDA: 
 

01. Potrditev zapisnika 15. redne seje in 8. izredne seje Sveta ČS Rudnik 
02. Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
03. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
04. Terenski ogled ČS Rudnik z mini avtobusom 

 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9  PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
 
Po glasovanju se je seji pridruţil Vojko Perhavec. 
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AD 1 
Potrditev zapisnika 15. redne seje in 8. izredne Sveta ČS Rudnik 

 
A) Potrditev zapisnika 15. redne seje 

Člani sveta so gradivo (predlog zapisnika) prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo 
predlog zapisnika 15. redne seje.  
 
Predsedujoča je povedala, da je Robert Okorn pred sejo opozoril na napako v zapisu pri drugi točki 
dnevnega reda, in sicer je v predzadnji alineji napačno navedeno ime ulice. Prometni znak se postavi 
v Melikovi ulici in ne v Ulici borcev za severno mejo. 
Ostali člani sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/16:  
Zapisnik 15. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme s sledečim popravkom:  
V predzadnji alineji druge točke dnevnega reda »Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik« se v delu 
»Kar se tiče problematike…« briše Ulica borcev za severno mejo in napiše Melikova ulica.  
 
Navzočih je bilo  10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 1/16 je bil sprejet. 
 
 

B) Potrditev zapisnika 8. izredne seje 
Člani sveta so gradivo (predlog zapisnika) prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo 
predlog zapisnika 8. izredne seje.  
 
Člani sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/16:  
Zapisnik 8. izredne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 2/16 je bil sprejet. 

 
 
 

AD 2 
Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 

 
 
1. »Celoviti poplavni ukrepi za območje Rudnika in Ilovice«, predlog za obravnavo (Miha Zorn);  
Gradivo/predlog so člani sveta prejeli pred sejo. Ker je manjkala obseţna priloga glede poplavnih 
ukrepov, je bila članica sveta, Jerneja Končan Babič, mnenja, da je celotno gradivo potrebno 
predhodno pregledati. Člani sveta so se nato dogovorili, da se to temo obravnava na korespondenčni 
seji ter dopusti dovolj časa za ogled gradiva. 
 
2. Ureditev manjkajočega dela kolesarske poti in poti za pešce Ob dolenjski ţeleznici«, predlog za 

obravnavo (Miha Zorn);  
Gradivo/predlog so člani sveta prejeli pred sejo sveta. Člani sveta so se dogovorili, da si problem 
ogledajo na ogledu terena. 
Dr. Drago Golli je v razpravi opozoril na neprimerno zarisane črte na kolesarski stezi ob Dolenjski 
cesti. 
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3. Zaračunavanje kanalščine za meteorno vodo; e-pošta (Miro Germ); 
Člani sveta so razpravljali o navedenem problemu ter se dogovorili, da tekom terenskega ogleda 
oblikujejo primeren sklep. 

 
4. Realizacija finančnega načrta; Helena Ţidanek je povedala, da je v dogovoru s predsednico sveta, 

planirana še ena seja, zato (in zaradi manjše udeleţbe na sejah) je potrebo preostala sredstva 
prerazporediti na ustrezne konte. Obrazloţila je, da je zaradi plačila lanskoletnega računa v tem 
letu pomanjkanje sredstev na kontu za distribucijo glasila, zato je nekaj sredstev iz naslova sejnin 
potrebno planirati za ta konto, preostala pa se prerazporedi na konto Drugi splošni material in 
storitve. Točen namen porabe na tem kontu naj člani sveta še konkretno določijo, načeloma pa se 
v skladu z dosedanjim programom sredstva namenijo za izvedbo prednovoletnih aktivnosti. 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/16: 
Zaradi manjšega števila sej od predvidenih in manjše udeležbe članov sveta na sejah sveta 
v letu 2013, se sredstva s konta 4029 Drugi operativni odhodki v skupni višini 2.163 EUR 
prerazporedi na: 

-  konto 4020 Pisarniški in splošni material in storitve v višini 1.403 EUR ter 
-  konto 4022 Energija, voda, komunalne storitve in komunikacije v višini 760 EUR 

Sredstva na kontu 4020 se bodo porabila za izvedbo prednovoletnega bazarja in drugih 
prednovoletnih aktivnosti, na kontu 4022 pa za plačilo distribucije zadnje številke glasila v 
tem letu. 

 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 3/16 je bil sprejet. 

 
5. V nadaljevanju je predsedujoča prisotne seznanila še z nekaterimi zadevami: 
- 10.10.2013 je na terenu potekal sestanek glede problematike površin ob Dolenjski cesti 19-23;  
- na Oddelek za šport MOL je bil poslan dopis za ureditev srčne poti po Golovcu, kar pomeni 

primerno označitev, postavitev dodatnih klopi in košev za smeti ter trim naprav. 
- Na ČS Rudnik je bil prejet dopis OGDP MU MOL, s katerim nas oddelek seznanja z omejitvijo 

hitrosti in tovornega prometa na ulicah Dolgi breg in Malova ulica in sprašuje po morebitnih 
pripombah s strani ČS;  

- Projekt prometne ureditve Ulice borcev za severno mejo; predsedujoča je povedala, da mora 
projekt še detajlno pregledati, na samo problematiko pa bo opozorila na terenu. 

- Pobuda za ureditev prehoda za pešce na Jurčkovi cesti in ureditev kriţišča Jurčkova 
cesta/Galjevica/Ilovški štradon; pobudo je prejel tudi pristojni oddelek. Naveden problem se bo 
prav tako pogledalo tudi na terenu. 

- Otvoritev novih prostorov BIC-a v petek 25. oktobra 2013 ob 15. uri na cesti v Mestni log 47; 
predsedujoča je povedala, da se zaradi obveznosti (delavnice) ne more udeleţiti otvoritve, zato 
prosi, da se nekdo drug. Vabilo se nahaja v pisarni ČS. 

 
 
 

 
AD 3 

Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
Pod to točko ni bilo gradiva. 
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AD 4 

Terenski ogled ČS Rudnik z mini avtobusom  
 
Ogled terena je zajemal ogled lokacij z aktualno problematiko ter novimi pridobitvami.  

 

- Ogled igrišč za nogomet, košarko, balinanje, ogled problematike ceste Pot k ribniku, objekt društva 

upokojencev ter po novem tudi Dnevni center za starejše; predlog Vere Debeljak, da ČS Rudnik 

pomaga pri nabavi umetne trave za nogometno igrišče – predlog bo poslala v pisni obliki. 

- Problem Dolenjska cesta 19-23; uničena cesta, razpoke na podpornem zidu, teţave s parkiranjem 

in odpadki. 

- BIC, botanični vrt; na novo pridobljenih nekaj parkirnih mest. 

- Pot ob Ljubljanici; g. Perhavec je razkazal lokacijo pri Kajak kanu klubu na Livadi in prisotnim 

razloţil problem ter predlog za ureditev. 

- Hladnikova cesta; gostilna Livada, zemljišča ob gostilni, na drugi strani cesta in črne gradnje Dolgi 

breg.  

- Kriţišče Jurčkova cesta/Ilovški štradon/Galjevica; ogled kriţišča 

- Pot ob Galjevcu; problem vzdrţevanja ter dokončanja do Iţanske ceste 

- Melikova in Ulica borcev za severno mejo; parkiranje 

- Pot ob postaji do blokov Dolenjska cesta; cesta in otroško igrišče. Cesta ob nakladalni rampi za 

ţeleznico je potrebna nasutja. 

- Ob dolenjski ţeleznici; ozka cesta, na koncu pobuda za nasutje za kolesarje 

- Jurčkova cesta; Jalnova ulica, nova naselja – Jesihov štradon – parkirišča 

- Mihov štradon;  zasuti jarki, uničena cesta 

- Iţanska cesta - spomenik pri mostu čez Iţico. Manjka mu še spominska tabla. 

- Črna vas, Lipe; jarki, cesta, javna razsvetljava 

- Pot ob Iški; asfaltirana do konca hiš. 

- Brglezov štradon -Iţanska cesta v gradnji; Brglezov štradon asfaltiran, vendar je ob koncu precej 

višinske razlike do bankin, zato je nevarno za srečevanje vozil. Iţanska cesta je v gradnji, trenutno 

pri Poti v Kozlarjevo goščo. 

- Jurčkova cesta (slepi krak stare ceste); zaraščenost, nevzdrţevanje klopce, smetnjaki niso 

spraznjeni, preveč zabojnikov za ločeno zbiranje odpadkov.  

- NS Rudnik; ogled prostora za trţnico 

- »stari« Rudnik; komunalna dela v izvajanju, prometna ureditev 

- Gornji Rudnik; komunala, ozke ceste, ob nekdanji krajevni skupnosti ni urejeno parkirišče 

- T.i. Italijanska cesta do vrha Golovca; problem odvodnjavanja, ki uničuje cesto. 

Ob koncu seje so člani ponovno obravnavali tematiko plačila odvodnjavanja meteorne vode in po 
razpravi sprejeli SKLEP ŠT. 4/16: 
Svet ČS Rudnik predlaga, da VO-KA pri oblikovanju cen storitev odvajanja in čiščenja 
padavinskih odpadnih vod s streh, upošteva specifike barjanskega terena, saj meteorne vode s 
streh na Barju pripomorejo k čiščenju kanalov. V primeru, ko ni dežja, morajo le-te posebej 
čistiti. Z meteorno vodo s streh se tako zagotavlja brezplačno čiščenje kanalov in dodatno 
zaračunavanje prebivalcem ni smiselno. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 4/16 je bil sprejet. 
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Člani svet so se dogovorili, da bodo problematiki, ki so si jo ogledali na terenskem ogledu, podrobno 
razpravljali na naslednji seji ter po potrebi sprejeli tudi sklepe. 
 
Predsedujoča je ugotovila, da dnevni red izčrpan, zato je sejo zaključila ob 16,00 uri. 
 
 
Zapisala: 
Helena Ţidanek            
 

        Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 


